



## 小刺猴头发酵多糖对肉鸡胆固醇沉积的影响

尚红梅<sup>1,2</sup>, 宋慧<sup>1,3\*</sup>, 姚旭<sup>1</sup>, 沈思捷<sup>1</sup>, 王丽娜<sup>1</sup>, 吴波<sup>1</sup>, 姜云瑶<sup>1</sup>, 丁国栋<sup>1</sup>

(1.吉林农业大学生命科学学院, 长春 130118; 2.吉林农业大学动物科学技术学院, 长春 130118; 3.食药菌教育部工程研究中心, 长春 130118)

Effects of Dietary Polysaccharides from the Submerged Fermentation Extract of *Hericium caput-medusae* (Bull.:Fr.) Pers. on Cholesterol Deposition in Broilers

SHANG Hong-mei<sup>1,2</sup>, SONG Hui<sup>1,3\*</sup>, YAO Xu<sup>1</sup>, SHEN Si-jie<sup>1</sup>, WANG Li-na<sup>1</sup>, WU Bo<sup>1</sup>, JIANG Yun-yao<sup>1</sup>, DING Guo-dong<sup>1</sup>

(1.School of Life Sciences, Jilin Agricultural University, Changchun 130118, China; 2.College of Animal Science and Technology, Jilin Agricultural University, Changchun 130118, China; 3.Engineering Research Center of Ministry of Education for Edible and Medicinal Fungi, Changchun 130118, China)

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献 \(30\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net